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3. Eventuelt 

 

1. Information fra den Kommunale Madservice. 

Max er køkkenchef sammen med Christian, som står for den daglige drift på 

Bredebo. 

Fra 2. januar 2024 bliver den varme mad serveret om aftenen på alle 

hverdage. Al maden bliver lavet i Bredebos køkken. 

Der leveres frugt på afdelingerne 2-3 gange om uge. Det er forskelligt fra 

afdeling til afdeling, hvornår beboerne får det serveret. Ofte serveres frugten 

udskåret. 

Hvis der er beboere, der ønsker vegetarkost, skal de henvende sig i køkkenet. 

 

2. General aktuel information v/plejecenterleder Tina Bardrum. 

Vi har haft 3 tilsyn i løbet efteråret.  

Arbejdstilsynet kom på uanmeldt besøg og havde kun rosende ord. De tilbød et 

kursus i voldsforebyggelse samt at give os værktøjer til at håndtere høje 

følelsesmæssige krav i forhold til pårørendesamarbejdet.  

Hvis I som pårørende er utilfredse med noget, skal I henvende jer til en leder 

og ikke til personalet. Ros i stedet personalet. 

I går kom BDO på uanmeldt tilsyn. Et tilsyn som kommunen selv betaler. BDO 

måler på dokumentation, personlig pleje, praktisk hjælp, måltider, 

kommunikation og adfærd, aktiviteter, medicin, sygeplejen, organisatoriske 

rammer og observationsstudie. 



Den højeste score man kan opnå er 5. Vores gennemsnit var på 4,3. Når vi har 

modtaget den endelig rapport bliver den lagt på hjemmesiden. 

Styrelsen fra patientsikkerhed kom på et varslet tilsyn. Deres udsagn var, at 

patientsikkerheden og medicinen var som den skulle være. Der var ikke noget 

der skulle rettes op på og vi skal fortsætte med at gøre, som vi gør. De havde 

megen ros personalet for deres imødekommenhed og venlighed og for den 

gode stemning. 

Økonomi. Vi forsøger at fordele ressourcerne bedst mulig. Vi foretrækker at 

bruge vores egne timelønnede afløsere frem for dyre vikarer fra vikarbureau. 

Iflg. lovgivningen må vi ikke låse dørene og derfor er der er sat kode på nogle 

af dørene ind til afdelinger for at besværliggøre det for demente beboere at gå 

ud. I 2024 får vi et nyt GPS-system, hvor vi hurtigt kan lokalisere hvor og 

hvornår en beboer går. 

Aktivitetscentret, som er for udeboende borger, flytter i løbet af 2024 til 

Baunehøj. 

Personale. Alle faste ledige stillinger bliver slået op som fuldtidsstillinger. Ved 

ansættelsessamtalen ønsker de fleste færre timer og det passer fint med vores 

døgnrytme, hvor der ikke er behov for så meget arbejdskraft om 

eftermiddagen. 

Vores nye centerchef i CSO, Charlotte Holde Østerby, præsentere sig selv og 

fortalte at hun havde været i Lyngby-Taarbæk Kommune i mange år. 

 

3. Evt. 

Ikke noget til punktet. 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 


